
                                                  
                                    PROTOKÓŁ  Nr XXIV/2013 
 
z XXIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój, odbytej w dniu 25 marca 2013r. w budynku administracyjnym 
Urzędu Gminy w Solcu-Zdroju, w godz. 9˚˚ do 11.30.  

 

                                Ad.1.  Otwarcia XXIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój dokonał  
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Stanisław Doktór.  Przywitał obecnego na Sesji  radnego powiatu 
Jerzego Kordosa, przedstawiciela Izby Rolniczej Zdzisława Juszczyka, radnych Rady Gminy, sołtysów i 
gości zaproszonych.   
       Przewodniczący Rady poinformował,  że na ogólny stan 15 –tu radnych obecnych jest   
13-tu , co stanowi   quorum uprawnione do podejmowania prawomocnych uchwał.  
Nieobecni na Sesji radni: Jacek Żółtak, Czesław Stępień. 
Lista obecności – w załączeniu. 
                               Ad.2. Następnie przewodniczący przedstawił porządek posiedzenia: 
1. Otwarcie XXIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
 2. Przyjęcie porządku XXIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
 3. Przyjęcie Protokołu z  XXIII Sesji Rady Gminy. 
 4. Sprawozdanie z wykonania uchwał podjętych na XXIII Sesji Rady Gminy    
    Solec-Zdrój. 
 5. Informacja o zarządzeniach wydanych przez Wójta Gminy. 
 6. Informacja  o średnich wynagrodzeniach nauczycieli. 
 7. Sprawozdanie Wójta Gminy z realizacji zadań z zakresu wspierania rodziny. 
 8. Sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w    
    Solcu-Zdroju. 
9. Interpelacje i zapytania radnych.  
10. Uchwała zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków  
      komunikacyjnych w Gminie Solec-Zdrój, warunków i zasad korzystania z  
      tych przystanków oraz ustalenia stawki opłat za korzystanie z nich. 
11. Uchwała w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego  
      realizacji zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej. 
12. Uchwała w sprawie przystąpienia do tworzenia Lokalnej Organizacji   
     Turystycznej. 
13.Uchwała w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2014. 
14. Uchwała w sprawie  zmiany  budżetu Gminy Solec-Zdrój na 2013r.  
15. Uchwała w sprawie zaciągnięcia  pożyczki na wyprzedzające  
    finansowanie. 
16. Uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające    
      finansowanie. 
17. Uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata  
      2013 – 2021. 
18. Odpowiedzi na zapytania i interpelacje radnych. 
19. Wolne wnioski i zapytania. 
20. Zakończenie obrad. 
Porządek posiedzenia został przyjęty bez uwag, jednogłośnie.              
                               Ad.3. Nikt z obecnych radnych nie zgłosił zastrzeżeń ani uwag do  
protokołu z  XXIII Sesji Rady Gminy.  
Protokół uznany został za przyjęty .       
                                Ad.4. Wójt Adam Pałys przedstawił sprawozdanie z wykonania  
uchwał podjętych na XXIII Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój.  
Radni nie zgłosili żadnych uwag. 



Sprawozdanie - w załączeniu. 
                                Ad.5. Następnie Wójt  przedstawił informację o zarządzeniach  
wydanych  w okresie między Sesjami. 
Nie zgłoszono uwag ani zastrzeżeń.  
Informacja – w załączeniu. 
                                 Ad.6. Wójt Adam Pałys odczytał informację dotyczącą  średnich wynagrodzeń 
nauczycieli. 
Radny Jan Żubrowski:  
- Dlaczego przedstawiane są tylko zarobki nauczycieli, a nie np. pracowników banku czy innych 
instytucji? Podane przez Wójta wynagrodzenia to kwota brutto, w rzeczywistości nie są one takie 
wysokie. 
Jerzy Łukasiewicz: 
- Czy podane kwoty dotyczą całego etatu? 
Wójt Adam Pałys: 
Obowiązek przedstawienia informacji o wynagrodzeniach nauczycieli wynika z  ustawy Karta 
Nauczyciela. Podane wynagrodzenia odnoszą się do całego etatu. 
Informacja – w załączeniu. 
                                 Ad.7. W dalszej kolejności Wójt przedstawił sprawozdanie z realizacji zadań z 
zakresu wspierania rodziny. 
Głos w tej sprawie zabrał radny Jan Powroźnik, którego zdaniem rodzicom nie powinno zabierać się 
dzieci do domu dziecka, tylko w jak największym stopniu pomagać. 
Stanowisko to poparł również radny Włodzimierz Grabda. 
Sprawozdanie – w załączeniu. 
                                 Ad.8. W imieniu Wójta sprawozdanie z działalności Gminnego Ośrodka Pomocy 
Społecznej przedstawiła Kierownik GOPS Stefania Bartnik.  
Radny Włodzimierz Grabda uważa, że należy szczególnie doglądać rodziny, gdzie istnieje zagrożenie 
bezpieczeństwa. 
Sprawozdanie  - w załączeniu. 
                                 Ad.6. W interpelacjach i zapytaniach radnych głos zabrali: 
Radny Czesław Zeliasz: 
- Drogi zniszczone podczas prac przy budowie kanalizacji nie zostały prawidłowo odbudowane. Czy 
będą remontowane? 
- do powiatu: Czy będzie budowana droga Piestrzec – Magierów? 
Radny Zych Józef: 
- do powiatu: Droga Solec – Piasek Wielki jest bardzo zniszczona, pobocza są popękane. 
- W Chinkowie  obok posesji p. Kruka jest bardzo zniszczony przepust. 
Radny Jerzy Łukasiewicz: 
- Do radnego Józefa Nowaka zwrócił się ze sprostowaniem dot. głosowania nad uchwałami w sprawie 
śmieci, do radnego Włodzimierza Grabdy – w sprawie dopłat do wody i ścieków. 
Twierdzi, że sąsiednie gminy mają niższe opłaty. 
- do powiatu: kiedy będzie budowana droga Zborów – Żuków? 
- Do kiedy będzie radnym powiatu? 
- do Wójta: w sprawie funduszu wiejskiego. 
Radny Paweł Fortuna: 
- Przeprowadzić rzetelny przegląd dróg, wyremontować drogi stwarzające zagrożenie, poprawić drogi 
po przeprowadzonych robotach kanalizacyjnych,  
- Naprawić drogę Włosnowice – Solec i na tzw. Lasek do p. Wieczorka. 
- Jak wygląda sytuacja Rzoski. Było pismo, że są środki na regulację. Czy coś w tym kierunku będzie 
robione? 
-W miejscowości w Zielonki, gałęzie zwisające nad linią telefoniczną grożą jej zerwaniem. 
- Z funduszu sołeckiego były przeznaczone środki na budowę placu zabaw w Zielonkach. Czy będzie 
on realizowany?  



Radny Józef Nowak: 
- Podtrzymuje, że podatek rolny na 2013 r. został obniżony, mając na uwadze porównanie go do 
kwoty jaką wyliczył GUS .  
- Czy będzie robiona droga Kików – Sułkowice? 
- Na drodze do Gadawy dostawić dwa betony przy wyjeździe na drogę lub 
- od Kikowa do Pułanek wykopać rowy, ponieważ woda zalewa podwórka. 
Radny Stanisław Żelazny: 
- Wybudować drogę do p. Skowron i p. Koniecznej. 
Radny Włodzimierz Grabda: 
- Mając na względzie niepełnosprawne dziecko, wybudować 200 m. drogi do p. Diabełka. 
- Wybudować drogę do p. Parchatko. Obecna droga jest piaszczysta.  
- Wybudować drogę na Strażnik i Konstantynów. 
- do powiatu: droga od kościoła do Piasku wymaga naprawy. 
Radny Czesław Zeliasz: 
- Uważa, że drogi powinny być budowane wraz z okopaniem ich rowami, aby ich odwodnić. 
Radny Jan Żubrowski: 
- Podziękował za ustawienie tablicy ogłoszeniowej w Solcu. Zlikwiduje to problem obijania plakatami 
drzew. 
- Po okresie zimowym dokonać przeglądu dróg  oraz wyremontować. 
- Czy będą odnawiane pasy dla pieszych? 
- Trwa okres rozliczeniowy z Urzędem Skarbowym. Dużo potrzebujących , zwłaszcza chorych dzieci 
ubiega się o 1% odpisu od podatku. Uważa, że przekazywanie odpisów na organizacje użyteczności 
publicznej ma sens. Pyta ile z tego tytułu otrzymała OSP w Solcu? 
- W mediach mówi się o likwidacji bibliotek. W naszej gminie jest taka placówka zarówno w szkole jak 
i gminna. Ma nadzieję, że żadna z nich nie zostanie zlikwidowana. 
- Czy na terenie naszej gminy i w szkołach mamy głodne dzieci? 
- Podatek rolny został podwyższony o 4 zł w stosunku do ubiegłego roku. Proponuje  dla każdej 
miejscowości w gminie zrobić statystykę za 2012 rok: ile dana wieś powinna wpłacić i ile wpłaciła 
podatku rolnego, ile otrzymała na fundusz sołecki, ile dopłaca gmina do wody i ścieków, ile do 
dożywiania dzieci, ile kosztuje dowóz dzieci, ile oświetlenie uliczne, jakie są wydatki a jakie wpływy w 
każdej wsi. 
- Na ul. Kościuszki obok przystanku zrobić dalej chodnik. 
- Co dalej z elektrowniami wiatrowymi? 
- do powiatu: Jaka jest kondycja finansowa szpitala w Busku? Podobno są likwidowane oddział 
geriatrii i chirurgii? 
- Uważa za słuszne przełożenie terminu podjęcia uchwały w sprawie śmieci na czerwiec. Ustawa 
budzi wiele kontrowersji i  została zaskarżona do Trybunału Konstytucyjnego.  
- Jak będą zawierać umowy na wywóz śmieci urzędy, szkoły i inne instytucje? 
- Czy mieszkaniec można zawrzeć umowę bezpośrednio z odbiorcą śmieci? 
- Jak będą się rozliczani mieszkańcy bloku, którzy mają wykupione mieszkania na własność? 
Radny Adrian Babiarz: 
- Popiera propozycję złożoną przez Pana  Żubrowskiego, aby szczegółowo opracować wydatki i 
dochody dla każdej miejscowości w Gminie. 
- do powiatu: Okopać rowami drogę Piestrzec – Zborów, ponieważ cała jest zalewana wodą. 
 
Radny Jerzy Kopeć: 
- Czy środki z funduszu wiejskiego muszą  być przeznaczone  na utrzymanie dróg w zimie? 
- Wprowadzić kartę klienta dla dzieci na baseny mineralne. 
- Szpital w Busku otworzył oddział geriatryczny mimo, że specjalistów z tego zakresu jest bardzo 
mało. Teraz z uwagi na ich brak działalność oddziału został zawieszona. 
Radny Jan Powroźnik : 



- Droga do p. Pompy i p. Nurka wymaga remontu w pierwszej kolejności, ponieważ została zniszczona 
robotami kanalizacyjnymi. 
- Droga Żuków – Zborów wymaga przynajmniej remontu. 
Radny Józef Zych: 
- Zakrzaczone pobocza a zwłaszcza zakręty pogarszają widoczność na drogach. Należy je usunąć. 
Radny Kazimierz Pałys: 
- Konieczny  jest remont drogi na Piekło, do p. Świecha i do Żukowa. 
Radny Stanisław Doktór: 
- do powiatu: Droga przez Wełnin jest zniszczona , pobocza wymagają utwardzenia. 
- Upomnieć się pisemnie w ŚZMiUW w Kielcach o regulację Strumienia, Rzoski, Strugi. 
Radny Jerzy Łukasiewicz: 
- Radni mogą obniżyć podatek. 
- Ma zastrzeżenia do Regulaminu w sprawie remizy w Zborowie. Uważa, że odpłatność za gaz i wodę 
powinna regulować Gmina..  
- Zrobić drogę do p. Świecha. 
- Dlaczego uchwała w sprawie zmiany częstotliwości wywozu śmieci nie  będzie podejmowana przed 
ogłoszeniem  przetargu? 
- Dlaczego rachunki za 2012 r.  w wysokości 805 zł. za gaz i wodę ma zapłacić z funduszu wiejskiego  
na 2013 r.? Uważa, że powinna zrobić to Gmina. 
Radny Jan Powroźnik: 
- Podatki, opłaty za śmieci - to jest wysokie obciążenie dla mieszkańców. 
Radny Włodzimierz Grabda: 
- Radni głosują nad stawkami, ponieważ muszą podjąć odpowiednie uchwały w sprawie opłat. W 
przeciwnym razie opłaty byłyby o wiele większe. 
Radny Jerzy Łukasiewicz: 
- W statystyce uwzględnić zadłużenie gminy. 
Radny Stanisław Doktór: 
- Ująć też wykonane inwestycje. Gdyby nie kredyty inwestycje nie byłyby możliwe do realizacji. 
 Ad.10. Przewodniczący  Stanisław Doktór poinformował , że radni otrzymali  projekty uchwał  
do zapoznania się. Odbyły się również  posiedzenia komisji stałych Rady Gminy , podczas których 
mieli możliwość zgłaszania swoich uwag, poprawek i wydać stosowną opinię.  
Wszystkie przedłożone projekty  otrzymały pozytywną opinię komisji. 
        Przewodniczący  odczytał uchwałę zmieniającą uchwałę w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych w Gminie Solec-Zdrój, warunków i zasad korzystania z tych przystanków oraz 
ustalenia stawki opłat za korzystanie z nich i poddał ją pod głosowanie. Za przyjęciem głosowało – 13 
radnych, przeciw – 0, wstrzymało się – 0 . 
Uchwała nr XXIV/128/2013  zmieniająca uchwałę w sprawie określenia przystanków 
komunikacyjnych w Gminie Solec-Zdrój, warunków i zasad korzystania z tych przystanków oraz 
ustalenia stawki opłat za korzystanie – w załączeniu. 
              Ad.11. Następnie Przewodniczący odczytał uchwałę w sprawie zawarcia porozumienia 
międzygminnego dotyczącego realizacji zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej. Poddana 
pod głosowanie została przyjęta 13-oma głosami „za”, 0 – przeciw, 0 – wstrzymujących się. 
Uchwała Nr XXIV/129/2013 w sprawie zawarcia porozumienia międzygminnego dotyczącego 
realizacji zadania publicznego w zakresie pomocy społecznej  – w załączeniu. 
               Ad.12. Nie budziła zastrzeżeń uchwała w sprawie przystąpienia do Lokalnej Organizacji 
Turystycznej. Odczytana i poddana pod głosowanie została przyjęta następującą ilością głosów: 
za przyjęciem  – 13 radnych, 
przeciw – 0 , 
wstrzymało się – 0 . 
Uchwała Nr XXIV/130/2013 w sprawie przystąpienia do tworzenia Lokalnej Organizacji Turystycznej – 
w załączeniu. 



               Ad.13. Odczytana i poddana pod głosowanie uchwała w sprawie funduszu sołeckiego  została 
przyjęta bez uwag, głosowaniem: 
Za przyjęciem – 13 głosów, 
Przeciw – 0 głosów, 
Wstrzymało się – 0 głosów. 
Uchwała Nr XXIV/131/2013 w sprawie funduszu sołeckiego na rok  budżetowy 2014 – w załączeniu 
                Ad.14. Następnie Przewodniczący odczytał i poddał pod głosowanie uchwałę w sprawie 
zmiany budżetu Gminy Solec-Zdrój na 2013 rok. Za przyjęciem uchwały głosowało – 13 radnych, 
przeciw – 0 , wstrzymało się – 0 . 
Uchwała nr XXIV/132/2013 w sprawie zmiany budżetu Gminy Solec-Zdrój na 20123 rok – w 
załączeniu. 
               Ad.15. W dalszej kolejności odczytana została uchwała w sprawie zaciągnięcia pożyczki na 
wyprzedzające finansowanie.  
Radny Jerzy Łukasiewicz zapytał jakie jest teraz zadłużenie gminy? 
Wójt Adam Pałys wyjaśnił, że kredyt, który będzie zaciągnięty nie wpływa na zadłużenie gminy. 
Poddana pod głosowanie uchwała została przyjęta: 
Za -13 głosów, 
Przeciw – 0 głosów, 
Wstrzymało się – b0 głosów. 
Uchwała Nr XXIV/133/2013 w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie  - w 
załączeniu. 
                 Ad.16. Również bez zastrzeżeń została podjęta druga uchwała w sprawie  zaciągnięcia 
pożyczki na wyprzedzające finansowanie. Odczytana i poddana pod głosowanie radnych otrzymała 
następującą ilość głosów: za przyjęciem – 13, przeciw – 0, wstrzymało się – 0. 
Uchwała Nr XXIV/134/2013 w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające finansowanie – w 
załączeniu. 
                 Ad.17. Nie budziła uwag uchwała w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej. Po 
odczytaniu została poddana pod  głosowanie i została przyjęta: 
Za przyjęciem głosowało – 13 radnych, 
Przeciw – 0 , 
Wstrzymało się – 0 . 
Uchwała Nr XXIV/135/2013 w sprawie zmiany Wielkiej Prognozy Finansowej na lata 2013 – 2021 – w 
załączeniu. 
                Ad,18. Odpowiedzi na zgłoszone zapytania i interpelacje radnych  udzielili: 
Radny powiatu Jerzy Kordos: 
- Radnym powiatowym jest od 6 grudnia 2012 roku do końca kadencji. 
- Budowa drogi Magierów – Piestrzec nastąpi po wykonaniu  w Magierowie kanalizacji. Później 
zostanie przekazana gminie. 
- Droga Sułkowice – Zborów w tym roku nie będzie budowana, ponieważ wniosek nie został 
zakwalifikowany do dofinansowania. 
- Droga Zborów – Żuków może być zrobiona przy współudziale finansowym gminy w wysokości 100 
tys. zł. 
- Sprawdzi możliwość przekazania kręgów betonowych, rozezna się również w sprawie rowów przy 
drodze Kików – Pułanki. 
- Po modernizacji stadionu droga przez Wełnin będzie poszerzona. 
- Działalność oddziału geriatrii w szpitalu została zawieszona, w kwietniu br. nastąpi wznowienie 
usług. Będzie zwiększona obsada lekarzy specjalistów na oddziale chirurgicznym i płucnym. W latach 
2013-2014 szpital będzie dofinansowany kwotą 20 mln zł. 
- Na następną sesję przygotuje odpowiedź w sprawie regulacji Rzoski. 
 Wójt Gminy Adam Pałys: 
- Będzie sprawdzony stan nawierzchni  wszystkich dróg w gminie, w tym również remontowanych po 
przeprowadzeniu robót kanalizacyjnych.  



- Droga Piestrzec – Magierów będzie budowana po wykonaniu robót kanalizacyjnych i 
przeprowadzeniu scalenia. 
- Pracownicy zatrudnieni  na robotach społeczno-użytecznych będą czyścić pobocza dróg z 
zakrzaczeń. 
- Wyodrębniony z budżetu gminy fundusz sołecki musi być przeznaczony na wykonanie zadań 
własnych gminy, które są ustalane przez sołtysów i rady sołeckie. Prawie wszystkie środki z podatku 
rolnego wracają na poszczególne sołectwa w postaci funduszu. Zestawienie, o którego przedłożenie 
zawnioskował radny J. Żubrowski będzie przedłożone . Podatek rolny na 2013 r. został obniżony 
uchwałą Rady Gminy z kwoty 76 zł. ogłoszonej przez Prezesa GUS, do kwoty 45 zł. za 1 q żyta. 
Konsekwencją obniżenia podatku jest zmniejszenie subwencji dla gminy przekazywanej przez 
Ministra Finansów. 
- Nie ma środków na drogę Zborów – Żuków. Do chodników i „schetynówek” gmina  dokłada się 
finansowo, natomiast do pozostałych   nie  może. Ze środków, które posiada będą robione drogi 
najbardziej zniszczone. Wszystkie uchwały podejmowane na sesjach są ogłaszane na stronie Solca w 
Biuletynie Informacji Publicznej i można się z nimi zapoznać. 
- Po zimie będzie robiony przegląd wszystkich dróg w gminie. 
- Realizowany jest Program Górnej Wisły wraz z dorzeczami, w ramach którego będzie odmulona 
Rzoska. 
- Do Telekomunikacji zostanie zgłoszony wniosek dotyczący zagrożenia zerwaniem linii telefonicznej. 
- Plac zabaw w Zielonkach będzie budowany. 
- Będzie przeprowadzony cząstkowy remont drogi Kików – Sułkowice. 
- Drogi do P. Koniecznej i do P. Skowrona będą zrobione jeżeli będą na to środki. To samo dotyczy 
pozostałych zgłoszonych dróg do Diabełka, Parchatki, na Strażnik i Kostantynów. 
- Za 2011 rok OSP w Solcu otrzymała 6100 zł. w ramach przekazywanego na jej rzecz odpisu 1% 
podatku. 
- Biblioteki w Solcu nie będą likwidowane. 
- W gminie na dożywianie dzieci w szkołach przeznaczane są duże środki finansowe. 
- Konieczna jest dalsza budowa chodnika przy przystanku na ul. Kościuszki. Może w ramach projektu 
rewitalizacji całego Solca będzie możliwa jego budowa. 
- Odnowienie pasów dla pieszych należy do powiatu. 
- Uchwała w sprawie zmiany częstotliwości odbioru śmieci będzie podjęta po przeprowadzeniu 
przetargu, kiedy będzie  znany już całkowity koszt usuwania śmieci.  Sama ustawa o utrzymaniu 
czystości budzi wiele wątpliwości. 
- Sprawa elektrowni wiatrowych została skierowana przez przedsiębiorcę do NSA. 
- Mieszkańcy nie mogą zawierać umów w sprawie odbioru śmieci bezpośrednio z odbiorcą, muszą je 
zawrzeć z Gminą. Zarządca bloków mieszkalnych w Solcu zadecyduje jaką formę przyjmie w stosunku 
do mieszkańców bloku. 
- W sprawie karnetów na basen dla dzieci były prowadzone już rozmowy. Odbędzie się spotkanie z 
dyrektorami szkół. 
- Droga na Piekło i do Świecha nie ma przygotowanego  podłoża. 
- Droga przez Wełnin będzie robiona z poboczami. 
- Regulaminy świetlic są jednakowe dla całej gminy. Do Wójta wpłynęło pismo z Komisariatu Policji w 
Solcu w sprawie nieprzestrzegania ładu i porządku w remizie  w Zborowie ,sugerujące możliwość jej 
zamknięcia. Miały tam miejsce interwencje zarówno policji jak i pogotowia ratunkowego. 
- Wielkość zadłużenia gminy jest ujęta w odpowiednich uchwałach umieszczonych w  
BIP-ie. 
                 Ad.19. W wolnych wnioskach głos zabrali: 
Pani Anna Wiśniewska: 
- Wnioskuje o zorganizowanie w Solcu spotkania z radnym, aby wyjaśnić problem śmieci. 
- W gospodarstwach prowadzących agroturystykę , w czasie 3-4 miesięcy  zwielokrotnić wywóz 
śmieci.  
- Nawiązując do problemów świetlicy w Zborowie uważa, że świetlic wiejskich nie wolno zamykać. 



Pan Jerzy Łukasiewicz: 
- Umowa użyczenia jest niejasna co do odpłatności: rachunki z 2012 r. nie mogą być płacone z 
funduszu na 2013 r. 
- Skutkiem zakupu tanich towarów jest ich gorsza jakość. 
Pan Wiesław Sowiński: 
- Uważa, że GOPS powinien kontrolować rodziny otrzymujące pomoc finansową. Przeprowadzać 
więcej kontroli po godzinie 15ºº. 
Pan Bogdan Pietrzyk: 
- Nad drogą na Zagaje Kikowskie  znajdują się nisko zwisające gałęzie. 
- Pomieszane są własności działek mieszkańców. 
Pan Kazimierz Pałys: 
- Dlaczego mieszkańcy gminy nie mogą korzystać z zabiegów w miejscowym uzdrowisku? 
- Czy był już przetarg na drogi? 
Wójt Adam Pałys: 
- W całej gminie obowiązuje jednakowa częstotliwość wywozu śmieci. Będzie zorganizowany również 
punkt gminny, gdzie będzie można dostarczyć śmieci. 
- Po godzinie piętnastej pracownicy GOPS również jeżdżą na kontrole. 
- Rozezna się w geodezji w sprawie dotyczącej własności działek w Zagajach Kikowskich. 
- Uzdrowiska nie prowadzą świadczeń z zakresu usług ambulatoryjnych ponieważ są  nieopłacalne. 
- Przetarg na bieżące utrzymanie dróg wygrała firma z Radomia. Zapotrzebowania można składać do 
pracownika referatu. 
                      Ad.20. W związku z wyczerpaniem się porządku obrad Przewodniczący  Stanisław Doktór  
dokonał zamknięcia XXIV Sesji Rady Gminy Solec-Zdrój. 
 
 
Protokołowała                                                                            Wiceprzewodniczący Rady 
 
Danuta Grabda                                                                                 Stanisław Doktór  

 

 

 

 

 

 


